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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: Centre 

 Data: dilluns 4 de febrer de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Teatre Núria Espert 

 Regidor/a de barri: Javier Romero 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Javier Romero: regidoria de barri del Centre, regidoria de Joventut, 

regidoria de Participació Ciutadana 

o Isabel Marcos: regidoria de Feminisme, Igualtat i LGTBI, regidoria de 

Gent Gran, regidoria de Cooperació 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Miguel Àngel Abril: regidoria d’Esports i Activitat Física, regidoria de 

Comerç i Indústria, regidoria d’Activitat Econòmica i Turisme 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Marc Giribet: alcalde, regidoria de Seguretat Ciutadana i Protecció Civil 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Punts d’actualitat municipal 

C. Seguiment de les accions al barri 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidor de barri, Javier Romero, obre la sessió donant la benvinguda als i 

a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Punts d’actualitat municipal 

i. Servei de zona blava 

L’alcalde explica la situació de contractació del servei de zona blava als i 

les assistents. A l’entrada del nou equip de govern el contracte amb 

l’empresa gestora del servei es trobava en fase de pròrroga i sense haver 

preparat la renovació de la contractació. Això ha dut l’Ajuntament ha 
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haver de suspendre del servei, però a l’hora ens ha permet estudiar altres 

vies per millorar el servei, tant amb millor tecnologia com a estudiar 

opcions per bonfiicar a la ciutadania de Sant Andreu. S’està treballant per 

implantar la mateixa aplicació que s’utilitza a l’Àrea Metropolitana per 

unificar el servei amb altres poblacions veïnes. Cal entendre que a Sant 

Andreu hi ha un dèficit d’unes 9000 places d’aparcament tenint en compte 

el nombre de vehicles censats, i per tant s’han de buscar maneres de 

motivar la rotació d’aparcament alhora que impulsant el comerç local. 

ii. Pla de sequera 

L’alcalde informa de les mesures principals de l’actual Pla de Sequera i 

de les afectacions que suposaran per la ciutadania de Sant Andreu de la 

Barca. Actualment la ciutat es troba en fase d’emergència 1, el que 

implica mantenir un consum de 200 litres per habitant i dia. 

S’exemplifiquen alguns consums d’activitats quotidianes i d’higiene per 

conscienciar als i les assistents, i s’alerta que es probable que les 

restriccions augmentin durant les properes setmanes si la situació no 

millora. 

C. Seguiment de les accions al barri 

El regidor de barri, Javier Romero, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, i quines es troben pendents o en execució: 

- Canonades de Plaça Catalunya, número 2: a petició d’una veïna la 

passada assemblea de barri, s’està fent un seguiment continu de les 

accions que s’estan realitzant per tractar la situació d’embossaments del 

sistema de canonades de Plaça Catalunya, a l’alçada del número 2, que 

està causant filtraments. Arrel d’aquestes incidències es va detectar un 

col·lector addicional al municipal del que no es tenia constància. 

Inicialment, s’estan prioritzant les inspeccions de la xarxa d’aigües i dels 

desembossaments que calen realitzar. Periòdicament es reben informes 

del departament de Serveis Municipals, en comunicació amb l’empresa 

de gestió de les aigües, i s’està informant als veïns i veïnes de la zona. 

- Reparacions al barri: s’ha treballat per arreglar tapes de clavegueram que 

rebotaven amb el pas dels vehicles, com a la Plaça Charlie Rivel i Pintor 

Marià Fortuny. 

- S’ha realitzat la poda als carrers del barri. 
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- S’ha acompanyat als veïns en les seves gestions personals, com en la 

instal·lació d’un gual i la senyalització viària de la seva illeta per poder 

maniobrar amb el vehicle. 

- En quant a gestió de la policia local, es va dur a terme una acció per 

tractar la problemàtica amb un grup de joves que causaven molèsties als 

habitatges del carrer Santiago Russinyol. Aquesta acció ha millorat 

notablement la situació al carrer. També s’han realitzat detencions al barri 

i accions com el tancament del local de la Plaça Catalunya. 

 

D. Torn obert de paraula 

V1: Pregunta com funcionen els punts de recàrrega de vehicles elèctrics, i si 

aquest subministrament és gratuït per aquests usuaris. 

E.G2.: s’explica que els punts del Parc Central i de l’estació de Sant Andreu de 

la Barca són gestionats per l’AMB i cal pagar per endollar-se, però la resta són 

gratuïts. S’ha proposat a l’AMB que passin a gestionar-los tots. 

V: reclama major quantitat de places d’aparcament gratuïtes a l’estació de Sant 

Andreu de la Barca. 

E.G.: explica es té detectat que la major part de vehicles que aparquen a l’estació 

provenen de Corbera. 

V: en referència a la situació de sequera, pregunta per l’estat de les canonades 

de la ciutat. 

E.G.: Sant Andreu té detectat que es perd un 20% aproximadament a través de 

la xarxa, xifres molt bones en comparació a altres municipis similars. El sistema 

de detecció de fuites és molt bo, i els sabotatges a la xarxa també estan molt 

vigilats. Cal, però, anar canviant progressivament les canonades de fibrociment 

que resten. 

V: el passat 17 de novembre es va realitzar una petició per podar els arbres del 

passatge de darrere de la biblioteca, que fa més de dos anys que no es realitza. 

E.G.: es prèn nota i es trasllada la petició. 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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V: al carrer Pintor Pau Picasso, especialment a l’alçada del número 23, les arrels 

dels arbres s’han enganxat a les canonades de l’aigua i el gas. 

E.G.: es prèn nota i es trasllada la petició. 

V: demana podar les palmeres dels jardins del teatre, així com s’han podat 

d’altres. 

E.G.: s’explica que aquestes palmeres no es poden perquè són molt altes i no 

disposem de maquinària com per arribar la copa, i estem a l’espera del nou 

contracte per incorporar aquesta millora. 

V: exposa la problemàtica amb els veïns de Corbera de Llobregat. Entren per la 

Via de l’Esport molt ràpid amb el cotxe, estacionen incorrectament i aboquen els 

seus residus als contenidors... 

E.G.: respecte a l’excés de velocitat, es trasllada per incorporar elements 

reductors de velocitat en el pla d’acció de millora de la via. 

V: explica que el parc del carrer Joan XXIII té molt poc ús per part d’infants, i que 

alhora s’està convertint en un espai de conductes incíviques. Proposa eliminar-

lo per ampliar places d’estacionament a la zona. 

E.G.: es una proposta que es valorarà, tenint en compte els projectes de millora 

dels parcs del voltant. Tanmateix, cal treballar aquesta acció i que sigui 

acceptada per la majora de veïns de la zona. 

V: comenta que les voreres de la zona de les Malvines s’aixequen per les arrels 

dels arbres. També exposa altres peticions que va fer a la regidoria de barri: 

estudiar la localització dels fanals per millorar la maniobrabilitat als garatges, 

millorar la llum al passatge de la plaça Charlie Rivel... 

E.G.: s’explica que es va prendre nota d’aquestes demandes i s’estan treballant. 

V: pregunta per la rotonda de l’Avinguda Constitució amb Via de l’Esport. 

E.G.: s’explica que, arrel de l’accident d’un vehicle amb la rotonda, aquesta no 

es pot executar la seva reparació sense el previ acord de les companyies 

asseguradores d’ambdues parts. Continuem treballant aquest tema. 

V: demana major control a la plaça Charlie Rivel, especialment sobre els 

propietaris de gossos que utilitzen la plaça com a pipican. Puntualitza que les 

hores de major activitat d’aquestes conductes són entre les 8h-9h i les 18h-21h. 
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També demana posar més sauló a la zona que els infants utilitzen com a sorral, 

que s’ha anat perdent amb els anys. 

E.G.: s’intentarà programar un major control policial per la plaça i es recull la 

demanda del sauló. 

V: pregunta si hi ha previsió d’actuacions sobre les paneroles, rates i mosquits. 

E.G.: explica que abans de l’estiu es fa un tractament preventiu de plagues a tota 

la ciutat, i que si després d’aquesta acció es detecten focus concrets, cal avisar 

l’Ajuntament per demanar a l’empresa actuacions concretes. 

V: explica que, en el passat, al carrer Pau Picasso hi havia una senyal de 

circulació de només veïns i que va desaparèixer, fet que ha augmentat el trànsit 

a la zona i la velocitat de circulació dels vehicles. 

E.G.: desconeix el cas de la senyal de trànsit, s’avaluarà el cas amb el cap de 

Policia Local. 

V: mostra la seva preocupació davant el desnivell de la plaça Federico Garcia 

Lorca, i proposa posar ciment a les esquerdes que voregen el mercat. 

E.G.: comenta que, precisament pel moviment de terres, és millor seguir amb les 

juntes plàstiques que no pas amb ciment. L’estat de la plaça és una preocupació 

de l’equip de govern que caldrà solucionar amb una reforma integral. 

V: exposa el mal estat en què es troba el carril bici, i la incoherència d’aquest. 

E.G.: està d’acord amb l’exposició. Cal treballar sobre la via per fer la ciutat de 

30 km/h i que tots els VMP circulin pel mateix carril. 

V: mostra la seva preocupació sobre l’existència d’un transformador a la Plaça 

Charlie Rivel, a prop d’on juguen els infants. 

E.G.: explica que els veïns no s’han de preocupar, ja que es compleixen totes 

les normatives de seguretat al respecte i no suposa perill pels usuaris de la plaça. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 
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